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Mavros (PPC Renewables): Suntem aici pentru a continua sa investim si credem ca

foarte curând vom depasi 2 GW

PPC va continua sa investeasca în  România, a atins 1,3 GW de energie regenerabila în operare si credem ca

foarte curând vom depasi 2 GW, a declarat, miercuri, Konstantinos  Mavros, CEO PPC Renewables.

"România este o tara extraordinara si a fost, istoric, o tara excelenta  pentru afaceri, comert, comert exterior. Este

în centrul unei zone  foarte importante din Europa, iar populatia este mai mare decât în  Grecia, de exemplu. Este o

tara foarte buna pentru a face afaceri. Şi  cred cu tarie ca, stiti, centrele de date vin, cererea de electricitate  va

creste si exista un mare potential eolian, mai ales în Moldova, si  mult soare, ajungând chiar si spre 2.000 de ore pe

an uneori. Referitor  la strategia noastra, am demonstrat foarte recent ca suntem aici pentru a  continua sa investim

si facem acest lucru foarte sistematic, metodic.  Am atins deja 1,3 GW de energie regenerabila în operare. Suntem

cel mai  mare producator de energie regenerabila din tara. În prezent, construim  multe proiecte, cum ar fi cel din

Vaslui, care este un proiect eolian  care poate fi privit ca istoric în tara. Şi continuam sa dezvoltam  capacitati. (...)

Asadar, investim, pâna în 2027, 10 miliarde de euro,  din care mai mult de 30% va fi investit în România. Aceasta

este  strategia, acestia sunt pasii tactici pe care îi facem. Şi acesta este  ceea ce facem si vom face în tara în

urmatorii ani. Ati mentionat  Ucraina. Aceasta se afla în cadrul unui coridor si în momentul în care  acest razboi se

va încheia, va exista o cerere mai mare pentru energie.  Şi ghiciti cine va fi câstigatorul? România. Asadar, din

nou, aceasta  este o geografie foarte strategica pentru noi. Suntem aici pentru a  continua sa investim si credem ca

foarte curând vom depasi 2 GW, mai  ales în urmatoarele 24 de luni", a explicat Mavros.

El a subliniat ca, în cadrul grupului, sunt analizate mereu toate  pietele, pentru a fi pregatiti pentru încheierea unor

tranzactii care ar  putea servi strategiei companiei.

"Strategia noastra pentru toti acesti ani se bazeaza din nou pe trei  piloni. Avem crestere organica, deci lucram

foarte, foarte atent si  metodic în ceea ce priveste selectarea, implementarea si dezvoltarea  proiectelor în toate

zonele geografice în care suntem prezenti. Avem  acorduri de co-dezvoltare în România, Bulgaria, Grecia, Croatia,

Italia,  unde dezvoltam împreuna proiecte si apoi construim. Apoi avem  activitatea de fuziuni si achizitii care se

adauga primilor doi piloni.  Asadar, avem o strategie foarte clara cu privire la modul în care ne  construim

portofoliul", a mai spus CEO-ul PPC Renewables, la la ZF Power  Summit 2025.

page 1 / 1


